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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 15.06.2021 

Číslo: 03169/2021/ORRUPZP- 23289 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
 e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk  

 Telefón: 055/6196 658  

 Mobil: 0948 640 017 

 

ZÁPISNICA 

z 22. rokovania Komisie regionálneho rozvoja  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 10.06.2021 

o 14:00 v miestnosti 310 na Úrade Košického samosprávneho kraja 

 

PROGRAM ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Informatívne správy 

a. Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu 

b. Informatívna  správa  o  implementácii  Memoranda  o   spolupráci pri 

vytvorení modelovej farmy na pestovanie zeleniny v bio kvalite na území 

Košického samosprávneho kraja                      

4. Regionálna stratégia výchovy a vzdelávania v stredných školách v Košickom 

samosprávnom kraji 2021- 2025 " VYCHOVÁVAME PRE ŽIVOT,VZDELÁVAME 

PRE PRAX"       

5. Regionálna inovačná stratégia Košického kraja               

6. Založenie a  vstup Košického samosprávneho kraja do Inovačného centra Košického 

kraja 

7. Založenie a  vstup Košického samosprávneho kraja do Košického klastra nového 

priemyslu 

8. Vstupná správa Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja / Integrovanej územnej stratégie Košického kraja  

9. Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2021                                                       

10. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok  2021  

11. Návrhy, podnety a požiadavky 

12. Rôzne  

13. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  

 

Pán poslanec Ihnát otvoril rokovanie, privítal všetkých členov a ospravedlnil účasť predsedu 

a podpredsedu komisie regionálneho rozvoja. Zároveň informoval prítomných, že bol 

poverený predsedom komisie regionálneho rozvoja viesť dnešné rokovanie a informoval 

členov komisie, že z rokovania komisie bude zhotovený zvukový záznam.  
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Z celkového počtu 25 členov bolo na rokovaní prítomných 14 členov a teda komisia bola 

uznášaniaschopná. Pozvánka na rokovanie komisie regionálneho rozvoja bola zaslaná členom 

komisie prostredníctvom emailu. 

 

Diskusia: K programu rokovania komisie neboli pripomienky 

 

Záver: schválenie predloženého programu rokovania. Pán poslanec Ihnát požiadal členov 

komisie o  hlasovanie o programe 

 

Uznesenie č.21 /2021: 

Komisia schválila program rokovania podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 14 

 

Za: 14 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Predsedajúci komisie skonštatoval, že program 22. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2  

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Pán poslanec Ihnát požiadal tajomníčku komisie o vyjadrenie.  

 

Požiadavka 1 

Ing. Jozef Horváth navrhuje do najbližšieho zasadnutia zistiť v akom stave sa nachádza 

spoločnosť GLIP a.s. – krátky sumár, keďže spoločnosť Cargo aktuálne plánuje prepúšťať 

100 zamestnancov. Poslanec poprosil o informáciu ohľadom nového prekladiska pri 

Košiciach ako aj prekladiska v Čiernej nad Tisou. 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský požiadal predsedu KSK, aby na zastupiteľstve boli priebežne 

dávané pravidelné informácie o činnosti subjektov a projektov: GLIP a.s., Geosurvey s.r.o., 

Sociálny podnik, Krajská futbalová liga, Agrokruhy, Innobat, a aby tieto priebežné informácie 

boli súčasťou programu rokovania zastupiteľstva. 

Uznesenie č.10 /2021:  

Komisia regionálneho rozvoja žiada predsedu KSK zaradiť informácie o subjektoch a 

projektoch GLIP a.s., Geosurvey s.r.o., Sociálny podnik, Krajská futbalová liga, Agrokruhy, 

Innobat, do Zastupiteľstva KSK. 

 

Realizácia: Tajomníčka komisie prečítala realizáciu požiadavky, ktorú obdržala z Oddelenia 

organizačného, protokolu a zahraničných vzťahov .  

 

Návrh VZN KSK o Významných dňoch KSK a Župných dňoch KSK 

„Dobrý deň, k bodu č.1. by som chcel uviesť do pozornosti župný dom v obci Zemplín aj keď 

župný dom ako taký je troška zo skorších časoch ak to je vo VZN ale ak mám dobré 

informácie bol to prvý župný dom na území už terajšieho KSK, ale ako miesto na sprievodné 

podujatie župných dní by mohla by jednou z alternatív, odporúčam buď cez KCMaP, alebo 

cez vedenie 5 odboru RR sa skontaktovať s pánom starostom Takácsom, ktorý má k dispozícií 

všetky dokumenty a informácie z tých čias. 

 

Realizácia: Tajomníčka komisie prečítala realizáciu požiadavky, ktorú obdržala z Oddelenia 

organizačného, protokolu a zahraničných vzťahov 
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Diskusia: Ing. Jozef Želinský poďakoval za kladné vybavenie požiadavky.  

 

(prišiel 1 člen komisie – počet 15) 

  

Záver: Pán poslanec Ihnát požiadal členov komisie o  hlasovanie k bodu o programe Kontrola 

plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

 

Uznesenie č.22 /2021: 

Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 15 

 

Za: 15 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený.  

 

K bodu č. 3 a. 

Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu 

Vyjadrenie:  JUDr. Lenka Vargová Jurková predstavila činnosť Krajskej organizácie 

cestovného ruchu, informovala o súčasnej situácii z pohľadu návštevnosti, poukázala na vplyv 

pandémie a informovala o marketingovej činnosti, autobusových a vlakových zájazdoch, 

výzve programu Terra Inkognita, projektových aktivitách, ako aj o novej aplikácií pre deti 

HARAVARA.   

 

Diskusia JUDr. Lenka Vargová Jurková odpovedala pánovi poslancovi Mgr. Petrovi 

Berinšterovi na otázku ohľadom spolupráce Krajskej organizácie cestovného ruchu 

a organizáciami OOCR.  Zároveň odpovedala na informácie súvisiace s cielením reklám 

z úrovne Krajskej organizácie cestovného ruchu.  

 

JUDr. Lenka Vargová Jurková informovala pána Ing. Štefana Baštáka, že bohužiaľ kvôli 

pandemickej situácií nebol spracovaný kalendár podujatí tak ako pominulé roky. Každopádne 

keď pandémia skončí, určite sa Krajská organizácia cestovného ruchu vráti k tomuto 

kalendáru. Všetky informácie sú aktuálne dostupné na webovej schránke.  

 

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu  

 

Uznesenie č.23/2021: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu  

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 15 

 

Za:15      Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Návrh bol schválený.  

 

K bodu č. 3 b. 

Informatívna  správa  o  implementácii  Memoranda  o   spolupráci pri vytvorení 

modelovej farmy na pestovanie zeleniny v bio kvalite na území Košického 

samosprávneho kraja  
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Vyjadrenie:  Ing. et Ing. Viera Uličná Dulinová v krátkosti informovala o aktuálnom stave, 

poskytla detailné informácie o doterajších aktivitách s vytvorením vzorovej školskej farmy na 

Strednej odbornej škole v Pribeníku.  

 

Diskusia: Ing. Jozef Horváth podporil túto myšlienku a zároveň poznamenal, že je potrebné 

vytvárať úsilie na to, aby sa tento projekt dotiahol do úspešného konca.  

 

(prišiel 1 člen komisie – počet 16) 

                

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu  

 

Uznesenie č.24/2021: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu  

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 16 

 

Za:16      Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Návrh bol schválený.  

 

K bodu č. 4 

Regionálna stratégia výchovy a vzdelávania v stredných školách v Košickom 

samosprávnom kraji 2021 - 2025 " VYCHOVÁVAME PRE ŽIVOT,VZDELÁVAME 

PRE PRAX"      

 

Vyjadrenie:  Ing. Slavomír Kožár, MBA informoval prítomných o predkladanej stratégii. 

V úvode definoval kľúčové problémy, na ktoré stratégia reaguje, následne predstavil víziu 

SMART stredných škôl a definoval ciel, špecifické ciele, opatrenia a indikátory, ktoré sú 

definované v stratégii.  

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojili JUDr. Beáta Zemková, Ing. Štefan Bašták, Ing. Jozef 

Želinský,  doc. RNDr. Peter Solár, PhD., Ing. Michal Kravčík, CSc. , Ing. Mgr. Miloš Ihnát 

a Ing. Jozef Horváth.  

 

Ing. Slavomír Kožár, MBA  odpovedal na otázku pani JUDr. Beáty Zemkovej týkajúcej sa 

analýzy stredných škôl a vytypovania SMART stredných škôl do budúcna.  

 

Ing. Štefan Bašták poukázal na zníženie stavov na SOŠ Technická v Rožňave, kde výrazným 

spôsobom došlo k zníženiu stavov oproti požiadavkám, ktoré predložila pani riaditeľka školy. 

Takéto zníženie nepovažuje za správne, keďže záujem o daný odbor bol omnoho vyšší 

a žiakov potrebujeme motivovať.  Rovnaký problém evidujú aj v Strednej odbornej škole 

služieb v Rožňave, kde v odbore kuchár, čašník, došlo k zníženiu stavov na 10 žiakov. Ing. 

Jozef Želinský poznamenal, že rovnaký problém evidujú aj školy v Trebišove a 

Michalovciach.  

 

Ing. Slavomír Kožár, MBA  informoval, že evidujú tento problém. Pán Ing. Peter Kutrucz má 

pripraviť stretnutia v území spolu s riaditeľmi škôl, kde riaditelia budú definovať svoje plány 

ako chcú naplniť počty žiakov. Samozrejme je potrebné povedať, že odbor školstva musí 

rešpektovať aj pokyny zo strany Ministerstva školstva, vedy výskumu a športu SR.  
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Požiadavka na tajomníka: Ing. Jozef Želinský definoval požiadavku, že chce byť informovaný 

o výjazdových rokovaniach odboru školstva v okresoch Trebišov a Michalovce, keďže by sa 

ich rád zúčastnil.  

 

Doc. RNDr. Peter Solár, PhD., vyjadril kladné stanovisko k vypracovanej stratégii najmä 

v oblasti digitalizácie stredných škôl, zdieľania informácií a poznatkov. Zároveň kladne 

ohodnotil zavedenie nástroja akčného plánu a jeho odpočtov. 

 

Ing. Jozef Horváth poprosil o detailnejšie informácie ohľadom detí, ktoré majú záujem 

o štúdium na škole s vyučovacím jazykom maďarským, na ktoré mu pán vedúci odboru 

školstva odpovedal.  

 

Ing. Jozef Magda na konkrétnych príkladoch uviedol, že téme marginalizovaných komunít je 

potrebné venovať osobitú pozornosť v rámci stratégie.  

(odišiel 1 člen komisie – počet 15) 

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. poznamenal, že očakával z odboru školstva iný prístup k príprave 

tohto dokumentu.  

 

Ing. Jozef Želinský poznamenal, že školy si medzi sebou informácie o počte a kapacitách 

študentov vymieňajú a teda je potrebné tomuto problému venovať osobitú pozornosť.  

 

Ing. Mgr. Miloš Ihnát poďakoval odboru školstva, že jeho požiadavka bola vyslyšaná 

a podarilo sa otvoriť odbor mäsiar.  

 

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu  

 

Uznesenie č.25/2021: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 15 

 

Za:15      Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Návrh bol schválený.  

 

Bod 5 

Regionálna inovačná stratégia Košického kraja 

Ing. Matej Ovčiarka predstavil predkladaný materiál, poukázal na identifikované nedostatky 

predchádzajúcich regionálnych inovačných stratégií a poukázal na hlavné výstupy 

vyplývajúce zo stratégie, ktorými sú vytvorenie implementačného mechanizmu v podobe 

inovačného centra Košického kraja a následne informoval o spoločnom projektovom zámere.  

 

Diskusia: Ing. Michal Kravčík, CSc.  poznamenal, že do budúcna by podľa neho mal každý 

jeden strategický dokument predkladaný do zastupiteľstva obsahovať analýzu dopadov. 

Strategické dokumenty sú podľa neho všeobecné a nie je jasné aký je cieľ, výsledok, ako sa 

k výsledkom dopracovať a aké finančné prostriedky budú potrebné na jeho realizáciu.  
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Ing. Matej Ovčiarka informoval prítomných, že k dokumentu sa bude viazať strategické 

posudzovanie vplyvov EIA. Zároveň podotkol, že pokiaľ by sme vedeli presne definovať 

všetky kroky, ktoré je potrebné urobiť tak to tam určite definujeme. Aktuálne vieme aké boli 

nedostatky a nosnou myšlienkou predkladanej stratégie je práve spolupráca všetkých 

zainteresovaných strán, ktoré vytvárajú spoločnú inštitúciu za účelom implementácie 

predmetného dokumentu a dosiahnutia spoločných výsledkov. Podarilo sa nám vytvoriť 

ekosystém, ktorý predpokladáme, že bude úspešný. Zároveň z pohľadu čerpania 

eurofondových prostriedkov do nového programového obdobia je potrebné, aby Košický 

samosprávny kraj mal schválený tento strategický dokument.  

 

Ing. Matej Ovčiarka odpovedal pánovi Ing. Jozefovi Magdovi ohľadom začatia fungovania 

Inovačného centra Košického kraja, ktoré bude založené už tento rok v skromnejších 

podmienkach na Strojárenskej 3 a následne bude prebiehať jeho dobudovanie v ďalších 

rokoch.  

(odišli 2 členovia komisie – počet 13) 

 

 

RNDr. Martin Smrčo pozitívne vníma pripravený dokument a je rád, že vznikla takáto 

iniciatíva spájania a prepájania kľúčových aktérov v oblasti inovácií.  

 

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu  

 

Uznesenie č.26/2021: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 13 

 

Za:13      Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Návrh bol schválený.  

 

Bod 6 

Založenie a vstup Košického samosprávneho kraja do Inovačného centra Košického 

kraja 

Ing. Matej Ovčiarka informoval o vzniku spoločnej právnickej osoby, kde zakladajúcimi 

členmi sú Mesto Košice, TUKE, UPJŠ a Univerzita veterinárneho lekárstva a farmácie 

v Košiciach. Zároveň informoval o výške vstupného a členského príspevku ako aj predmetu 

ich činnosti. 

 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu  

 

Uznesenie č.27/2021: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 13 
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Za:13      Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Návrh bol schválený.  

 

Bod 7 

Založenie a vstup Košického samosprávneho kraja do Klastra nového priemyslu  

Vyjadrenie: Ing. Matej Ovčiarka informoval o vzniku druhej spoločnej právnickej osoby, kde 

zakladajúcimi členmi sú Mesto Košice, TUKE, UPJŠ a Univerzita veterinárneho lekárstva 

a farmácie v Košiciach a Cassovia New Industry. Zároveň informoval o výške vstupného 

a členského príspevku ako aj predmetu ich činnosti.  

 

Diskusia: Ing. Michal Kravčík, CSc.  poznamenal, či je program obnovy krajiny zahrnutý do 

činnosti a ak nie bolo by dobré ho zahrnúť.  Ing. Matej Ovčiarka poznamenal, že predmetný 

dokument spomenie členom klastra na spoločnom stretnutí a zároveň vzhľadom na to, že ide 

o strategický dokument kraja určite bude prioritou jeho realizácia. 

 

(odišli 2 členovia komisie – počet 11) 

 

Ing. Jozef Horváth požiadal nového vedúceho odboru regionálneho rozvoja a sumár, aké 

všetky spoločnosti boli pozakladané za posledné volebné obdobie, kde všade sme sa stali 

členom a aké výhody nám z týchto spoluprác vyplývajú.  Ing. Matej Ovčiarka odpovedal 

v krátkosti pánovi poslancovi.  

 

Zároveň pozval prítomných do jednotlivých tematických komisií aby diskutovali a pomohli 

ÚKSK zbierať projektové zámery za ich územia.   

 

Ing. Jozef Želinský poprosil o spracovanie ppt pre investorov, ktorá by odzrkadľovala situáciu 

a mapovala by aktuálnu situáciu v regióne po jednotlivých okresoch. RNDr. Martin Smrčo 

podporil túto myšlienku a informoval, že aj na ostatných komisiách diskutovali na túto tému – 

konkrétne komisia životného prostredia – mapovanie brownfieldov.  

 

Ing. Matej Ovčiarka informoval o spolupráci so SARIOM ako aj o ponukách od investorov. 

Ubezpečil členov komisie, že z úrovne Úradu Košického kraja nikdy nedochádza 

k diskriminácií jednotlivých okresov. Odbor regionálneho rozvoja vníma potreby investora 

a na základe nich komunikuje s územím a zohľadňuje všetky možnosti.   

 

Ing. Jozef Želinský informoval prítomných, že v Maďarsku sa aktuálne buduje jedno 

z najväčších prekladísk, ktoré môže ohroziť plánovanú hodvábnu cestu.  

 

Ing. Jozef Horváth poznamenal, že Zastupiteľstvo Košického kraja má svoju váhu a silu a vidí 

priestor na podporu predsedu Košického samosprávneho kraja cez uznesenia Zastupiteľstva.  

Ing. Matej Ovčiarka dodal, že príkladom môže byť Zastupiteľstvo Nitrianskeho 

samosprávneho kraja.  

 

Komisia nebola uznášania schopná  

 

Bod 8 

Vstupná správa hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického kraja/ Integrovanej 

územnej stratégie Košického kraja  

Vyjadrenie: Ing. Matej Ovčiarka informoval prítomných o postupe prípravy Vstupnej správy, 

založenia Rady partnerstva Košického kraja a predstavení jej úlohy. Zároveň priblížil členom 

komisie vznik tematických komisií, ktoré budú fungovať popri Rade Partnerstva Košického 
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kraja a odprezentoval ďalšie kroky, harmonogram úloh a výjazdových rokovaní tematických 

komisií. 

 

Diskusia:  Ing. Michal Kravčík, CSc očakáva, že sa Program Obnovy Krajiny a jeho aktivity 

budú súčasťou Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického kraja 

vrátane Integrovanej územnej stratégie Košického kraja.  

 

Následne prebehla diskusia pána poslanca Ing. Michala Kravčíka, CSc a Ing. Mateja Ovčiarku 

k problematike CO2.  

(odišli 2 členovia komisie – počet 9) 

 

Komisia nebola uznášania schopná  

 

Bod 9 

Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2021 

Vyjadrenie: Ing. Matej Ovčiarka informoval o predkladanom materiály, ktorým je Rámcová 

obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2021.  

Z pohľadu odboru regionálneho rozvoja považujeme za dôležité informovať o  

 

Diskusia:  k materiálu nebola diskusia.  

 

Komisia nebola uznášania schopná  

 

Bod 10 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok  2021  

Vyjadrenie:  Pán poslanec Ihnát predniesol návrh plánu úloh Komisie Regionálneho rozvoja 

na II. Polrok 2021.  

 

Diskusia:  k materiálu nebola diskusia.  

 

Komisia nebola uznášania schopná  

 

Bod 11 

Návrhy, podnety a požiadavky  

JUDr. Beáta Zemková predniesla nasledujúce požiadavky:  

 

Požiadavka 1:  

Návrh na vypracovanie informatívnej správy o stave vrtu v  Čižaticiach. Aktuálny stav, 

vynaložené finančné prostriedky doteraz a ďalšie fázy realizácie.  

Požiadavka 2:  

Aké sú plánované aktivity pre zlepšenie stavu na území kúpeľov Byšta, Sobrance, 

rekreačného územia jazera Izra a aký je návrh na rozvoj týchto lokalít z pohľadu Košického 

samosprávneho kraja?  

Požiadavka 3: 

Pripraviť analýzu významu členstva Košického samosprávneho kraja v rôznych organizáciách 

a právnických osobách. Aké sú ročné náklady na členstvo, aký je význam pre kraj a prínos 

tohto členstva?   

 

Ing. Štefan Bašták predniesol nasledujúcu požiadavku:  
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Požiadavka 4:  Poprosil aby program rokovania komisie regionálneho rozvoja bol upravený 

nasledujúcim spôsobom: najprv prerokovať témy týkajúce sa regionálneho rozvoja a bod 

návrhy podnety a požiadavky  a až potom by boli v rámci komisie odprezentované zvyšné 

materiály.  

 

Rôzne 

Ing. Michal Kravčík, CSc odpovedal pánovi Ing. Jozefovi Magdovi na otázky týkajúce sa 

vodných rád.  

 

Bod. 5 

Záver 

Pán poslanec Ihnát na záver poďakoval za účasť a ukončil rokovanie.  

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Barbora Kováčová 

  tajomníčka komisie 

...................................................... 

Ing. Dušan Tomaško, MBA 

Predseda komisie 

v.z. Ing. Mgr. Miloš Ihnát 

poverený vedením komisie 
 


